
                                               Protokół Nr 15/17 

z  posiedzenia Komisji Rewizyjnej,  Komisji  Budżetu Finansów i Rozwoju Gminy, Komisji 
Ochrony Środowiska Rolnictwa Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej oraz Komisji 
Oświaty, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych w dniu 18 grudnia 2017r. 

Posiedzenie odbyło się w godz. 900 – 1100  w budynku Urzędu Gminy w Nowym Dworze. 

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji – lista obecności w załączeniu do protokołu oraz 
Przewodniczący Rady Pan Jerzy Sulima, Skarbnik Pani Anna Dziedzicka, Dyrektor Szkoły 
Podstawowej Pani Małgorzata Sasimowicz, Wójt Andrzej Humienny.  
 

Tematy posiedzenia: 

1) Zapoznanie się z materiałami na obrady XXV Sesji Rady Gminy Nowy Dwór.  
2) Wnioski komisji.   

 
 

Ad. pkt 1-go. 

Wspólne posiedzenie otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Pan Jerzy Sulima. 
Nadmienił on, że w związku ze zbliżającą się sesją rady gminy należy zaopiniować materiały, 
które będą przedmiotem obrad sesji.  

W pierwszej kolejności komisję zapoznały się z  informacją w sprawie przyjęcie 
budżetu gminy na 2018 rok. Wyjaśnień w tym temacie udzieliła Pani Skarbnik.  

Pytania obecnych: 

- Wójt Pan Andrzej Humienny -  na rok 2018 mamy zaplanowanych bardzo dużo inwestycji, 
jeśli Starostwo Powiatowe nie dołoży do „tzw. bruku”  może nie dojść do realizacji. 

Następnie komisje przeszły do dyskusji na temat oświaty. 

Pytania obecnych: 

- Radny Pan Kazimierz Rusiecki- o ile subwencja szkolna zmniejszyła się do roku 
poprzedniego. Pani Skarbnik- ok. 39 tys. złotych. 

- Radny Pan Kazimierz Rusiecki- co będzie za 2 lata, gdy liczba godzin w szkole ulegnie 
zmniejszeniu. Czy Pani Dyrektor będzie zwalniać nauczycieli. Pani Dyrektor- na dzień 
dzisiejszy ciężko jest powiedzieć, będziemy musieli szukać rozwiązania.  

- Radna Pani Krystyna Kulmaczewska- czemu nie można połączyć kl.6 w 1 grupę na 
zajęciach w-f. Poruszałam już na poprzednich komisjach temat komputerów w pracowni 
informatycznej, zajęć opiekuńczych na tym wszystkim możemy oszczędzić. Pani Dyrektor- 
do biblioteki musiałam wstawić 3 komputery  bo takie mamy zalecenia. 2 nauczycieli odeszło 
na urlop zdrowotny, musiałam znaleźć zastępstwo.  

- Radna Pani Krystyna Kulmaczewska- na dzień dzisiejszy nie są uznawane kwalifikacje 
dyrektora szkoła. Pani Dyrektor- byłam w Kuratorium rozmawiałam na ten temat, jeśli któryś 
nauczyciel ma takie kwalifikacje, są uznawane. Pani Kulmaczewska- mamy sprzeczne 
informację, drogą oficjalną wyjaśnić sytuację.  



- Dyrektor Małgorzata Sasimowicz- staramy się oszczędzać, wszystko kupujemy z 
programów. Na wakacjach wszystkie sale w szkole zostały pomalowane, farby były 
pozyskane, z odszkodowania za zalaną piwnicę kupiliśmy drzwi, piłki i  materace rodzice 
kupili. Zbieramy elektrośmieci aby kupić krzesła i ławki nowe. Gmina aż tak dużo nie 
dokłada do szkoły.  

Kolejnym punktem było zapoznanie się z Sprawozdaniem z działalności komisji Rady 
Gminy za 2017 rok. Radni pytań nie mieli.  
 
Następnie komisje przeszły do zaopiniowania projektów uchwał: 
 

- Uchwała Nr XXV/137/17  w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Nowy Dwór na 
2018 rok. Pytań nie było. 
- Uchwała Nr XXV/138/17 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 
Gminy na 2018 rok. Pytań nie było. 
- Uchwała Nr XXV/139/17 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetu, Finansów i 
Rozwoju Gminy na 2018 r. Pytań nie było. 
- Uchwała Nr XXV/140/17 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Ochrony Środowiska, 
Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej Rady Gminy na 2018 rok. Pytań nie było. 
- Uchwała Nr XXV/141/17 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury. 
Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych Rady Gminy na 2018 rok. Pytań nie było. 
- Uchwała Nr XXV/142/17 zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości 
i porządku na terenie gminy Nowy Dwór. Pytań nie było. 
- Uchwała Nr XXV/143/17  w sprawie zmian w budżecie gminy. Pytań nie było. 
- Uchwała Nr XXV/144/17 w sprawie powierzenia spółce pod firmą: BIOM Sp. z o.o. z 
siedzibą w Dolistowie    Starym zadania własnego Gminy Nowy Dwór  w zakresie gospodarki 
odpadami komunalnymi oraz wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Nowy Dwór aneksu 
do umowy wykonawczej o świadczenie usług publicznych w zakresie gospodarki odpadami 
zawartej dnia 10 października 2011 roku, niezbędnego dla realizacji projektów pn.: 
„Biebrzański System Gospodarki Odpadami - etap III - RIPOK" i „Biebrzański System 
Gospodarki Odpadami - etap III - PSZOKI", współfinansowanych ze środków Funduszu 
Spójności w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko na lata 2014-2020. 
Pytań nie było.  

Ad. pkt 2-go. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Protokółował:       Przewodniczył: 
Joanna Siemienowicz        Jerzy Sulima 

  

  


